
Zápis z 2. jednání Komise pro sport, spolky a volný čas ze dne 2.12.2024: 

 

Místo konání: zasedací místnost v 2. patře radnice. 

Zahájení jednání: 17:00 hod. 

Ukončení zasedání: 18:30 hod. 

Přítomni: Ing. Barbora Tamelová, Ph.D., Martin Vávra, Ing. Urszula Bebarová, Stanislav 

Paseka, Petra Burešová, Petr Černý, Pavlína Škvrnová 

Omluveni: Ing. Jan Konopásek, Lukáš Bártl 

Hosté: Bc. Hana Vagenknechtová – 1. místostarostka MČ Praha 22, radní pro školství, 

kulturu, sport a spolky. Ilona Jonášková (předsedkyně Baráčníků „Jana Žižky z Trocnova“) 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů a komise je usnášeníschopná. 

 

Bod 1. Zahájení jednání 

Jednání zahájila předsedkyně komise Ing. Barbora Tamelová, Ph.D. (dále jen předsedkyně), 

která přivítala přítomné členy a hosty. Proběhlo hlasování o účasti Ilony Jonáškové – komise 

jednohlasně souhlasila. 

 

PK přečetla program. 

 

1. Zahájení jednání 

2. Vedoucí OSVZ, Mgr. Zdeňka Žaludová představí chystané projekty s možností navázání 

spolupráce s jednotlivými spolky. 

3. Návrh výše finančních prostředků na dotační programy pro rok 2025 

4. Zhodnocení akcí spolků a organizací za rok 2024 

5. Informace z MČ ze strany radní pro školství, kulturu, sport a spolky 

6. Různé 

 

- Komise schválila jednohlasně  

 

Bod 2. byl vynechán, pí Žaludová nebyla přítomna - omluvena. 

 

Bod 3. Návrh dotačních prostředků PK zdůraznila, že tento návrh se musí schválit na 

nadcházejícím ZMČ dne 16.12.24 ohledně výše financí. 

Budou jako v minulém roce 3 dotační programy: 

a) dotační program na podporu kulturních a společenských aktivit  

b) dotační program na podporu sportovní činnosti  

c) dotační program pro jednotlivce a spolky na reprezentaci Prahy 22 

 

 

Bod 4. Zhodnocení akcí spolků a organizací za rok 2024 

Ing. Barbara Tamelová zhodnotila činnost Sboru dobrovolných hasičů Uhříněves za rok 

2024 

Akce Hasičský ples – účast velká, pozitivní ohlasy, letošní ples se bude konat 18.1.2025 

Akce Ukliďme Česko – velký ohlas,občané dali podklady, byla přítomna i TV NOVA, která 

udělala o akci krátkou reportáž, je znatelný úbytek odpadu hlavně v korytě Říčanského potoka 

díky každoroční akci Ukliďme Česko. 

Akce – Stavění májky jako každoročně určena pro děti i dospělé, návštěvnost nižší 

pravděpodobně z důvodů brzké odpolední hodiny a všedního dne. 

Hasičská stezka – velká účast 450 dětí, pěkné počasí. 



Zhodnocení kroužku pro děti – Kolektiv mladého hasiče. 

 

Martin Vávra – krátce zhodnotil činnost rybářského kroužku, o tento kroužek je velký 

zájem. 

Pravidelně se pořádají rybářské závody např. Uhříněveský splávek, v letošním roce bohužel 

rybářům nepřálo počasí. Byly pořádány akce společně s hasiči se kterými chtějí do budoucna 

pokračovat. Akce Výlov malé Vodice – zdařilá. 

 

Spolek Naše Pitkovice – Ing. Urszula Bebarová 

Akce Ukliďme Česko – Pitkovicea Pitkovický chodník dopadla výborně, dále velice oblíbená 

a úspěšná byla Drakiáda, Lampionový průvod a Rozsvícení vánočního stromečku. Doporučují 

předem, aby se akce nekryly, návrh všech termínů projednat společně. 

 

Slovo dostala pí Vonášková – obec Baráčníků „Jana Žižky z Trocnova“ v Uhříněvsi 

Spolek reprezentuje Baráčníky na různých setkáních a slavnostech, podporují spřátelené 

spolky, účastní se pietních aktů, pořádají nejrůznější zábavy, plesy a setkání (veškeré akce 

přiloženy na plakátku) 

 

SHM Paseka ohodnotil akce jako velice zdařilé s hojnou účastí. 

Mají k dnešnímu dni 450 členů, úspěšná Tříkrálová sbírka – vybráno 220.tisíc Kč, za které 

kupují sportovní potřeby pro sociálně slabé děti, velký zájem a ohlas u veřejnosti mají Bazary 

a Burzy. 

Dále se těší velkému zájmu Turnaje, úspěch Zdravověda a Benefiční jarmark, Velikonoční 

workshopy, pořádají tábory. Veškeré akce se těší stále vzrůstajícímu zájmu a oblibě mládeže. 

 

Spolek občanů Hájku – pí Škvrnová 

Ohodnotila Masopustní průvod – velice povedený, Hájecká kachna byla tentokrát zrušena 

Nová akce Sousedský stůl – malá účast, příště lepší propagace. 

Povedlo se Velikonoční vrčení, Ukliďme Česko, Stavění májky, Pálení čarodějnic. 

Povedený Dětský den na téma cesta do pravěku, Vydařená akce Hájecká cyklojízda, dále 

úspěšná Drakiáda, Dýňák Roku 

Nová akce Výroba Andělů osvětlených v Hájku 

 

Pan Černý akce spojené s pohybem jsou stále ve větší oblibě.  

 

Bod 5. Informace z MČ ze strany radní pro školství, kulturu, sport a spolky 

Paní radní informovala, že finanční prostředky, které spolky nevyužily v roce 2024 se budou 

moci převézt nebo změnit účel využití na základě žádosti.  

Paní radní Vagenknechtová informovala, že řeší nové zimní kluziště v Uhříněvsi, hledá 

vhodnou plochu k umístění., velikost kluziště je  cca 10x20 m, složitý proces vyjednávání. 

 

 

Bod 6. Různé 

Předsedkyně informovala, že hřiště u ZŠ U Obory je otevřeno pro veřejnost od 2. dubna 2024. 

Prozatím dostatečně nevyužito. Provozní řád hřiště je k dispozici na webových stránkách ZŠ 

U Obory. 

 

Závěrem předsedkyně poděkovala všem spolkům za celoroční práci.  

 

 



 


